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Protokół 4/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 15 listopada 2022 roku 

 

WAK.0012.7.4.2022 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Mariusz Śledziewski, witając 
obecnych członków Komisji.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie skargi na bezczynność Starosty Legionowskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag – został przyjęty do 

dalszego procedowania jednogłośnie stosunkiem głosów: 

 

5 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 
3. Rozpatrzenie skargi na bezczynność Starosty Legionowskiego. 

Przewodniczący komisji powiedział, że do Rady Powiatu w Legionowie wpłynęła w 

dniu 7 października br., skarga Państwa Barbary i Janusz N. na bezczynność Starosty. 

Dodał, że skarga w tej sprawie była już rozpatrywana przez Radę Powiatu w Legionowie w 

roku ubiegłym. Poprzednia skarga była przekazana do Rady Powiatu w Legionowie przez 

Wojewodę Mazowieckiego oraz przez Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. Przedstawił sposób rozpatrzenia tej skargi. Zaznaczył, że skarga została 

wtedy uznana za bezzasadną. 

Pan Mariusz Śledziewski powiedział, że komisja będzie rozpatrywała skargę, która w jego 

ocenie jest taka sama jak poprzednia. Nikt z członków komisji nie wyraził innego zdania w 

tym zakresie.  

Przewodniczący komisji powiedział, że wystąpił do Starosty Legionowskiego z zapytaniem, 

o udostępnienie informacji, czy w przedmiotowej sprawie były podejmowane jakieś 

działania od dnia 28.09.2021 r. W odpowiedzi Starosta Legionowski poinformował, że 

organami właściwymi do podjęcia czynności administracyjnych, zmierzających do 

wyeliminowania uciążliwości podniesionych w przedmiotowej skardze, jest Wójt Gminy 

Jabłonna oraz Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Legionowie oraz, że wystąpił 

do w/w organów o informacje, na jakim etapie są postępowania administracyjne 

prowadzone w tej sprawie.  

Pani Agnieszka Borkowska zapytała, czy w odniesieniu do tego, że Gmina Jabłonna 

przedstawiła zastrzeżenia do PINB w Legionowie, to czy przez ten organ zostały podjęte 



 

2 

 

jakieś działania? Pan Mariusz Śledziewski powiedział, że nie posiada takiej informacji. 

Przewodniczący komisji dodał, że problem podniesiony w skardze, dotyczy również 

kolejnego mieszkańca powiatu. Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że jest zdzwiona 

opieszałością w działaniach PINB, ponieważ minął rok czasu, a w tej sprawie nic się nie 

zmieniło. 

Pan Grzegorz Zbroch uważa, że skarga na działanie Starosty Legionowskiego jest 

niezasadna, z tego względu, że zarzuty podjęte w sprawie, nie są w jego kompetencji. 

Dodał, że może on jedynie przekazać sprawę do odpowiednich organów, co uczynił. W 

ocenie Radnego, organy, które powinny się tym zająć, nie wykonują swoich zadań 

należycie. Zaznaczył, że w jednej z poprzednio rozpatrywanych skarg, również była 

sytuacja, że PINB w Legionowie nie wywiązuje się ze swoich obowiązków.  

Podsumowując dyskusję, członkowie komisji uznali skargę na bezczynność Starosty 

Legionowskiego za bezzasadną, z uwagi na brak kompetencji Starosty w zakresie problemu 

przedstawionego w w/w skardze. Uzgodnili treść uzasadnienia – stanowi załącznik nr 2      

do protokołu. 

Przewodniczący komisji przystąpił do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

5 głosy za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

  Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 3/2022 z posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 4 kwietnia 2022 r. został przyjęty następującym 

podziałem głosów:  

 

  5 głosów za, przy braku głosów przeciwnych wstrzymujących.   

 

    

 

5. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że do komisji wpłynęło pismo od Zastępcy Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Legionowie, dotyczące rozstrzygnięcia Wojewody 

Mazowieckiego w sprawie podnoszonej w skardze, która była rozpatrywana przez Radę 

Powiatu w Legionowie w dniu 25.04.br. – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Mariusz Śledziewski.   

                  

 

 

                                                            Przewodniczący  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

         

                Mariusz Śledziewski  

Protokół sporządziła: 

Agata Szraga 


